
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 

w dniu 11 września 2024r. 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie przybyłych i przedstawienie porządku obrad. 

2. Analiza Uchwały Nr XXXIII.335.2023 Rady Miejskiej z 9 maja 2023r. w sprawie 

Gminnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

3. Analiza Regulaminu świadczenia  usług transportowych DOOR – TO – DOOR                     

w gminie Pełczyce. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji, kol. Michał Olejnik, powitał zebranych i przedstawił porządek 

spotkania. Zebrani przyjęli go jednogłośnie. Ważność spotkania jest potwierdzona listą 

obecności.  

Ad 2.  

Do przewodniczącego Komisji wpłynęło pismo od pani Burmistrz dotyczące potrzeby 

uszczegółowienia zapisów w Regulaminie Gminnego Programu Wspierania Edukacji  

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

Członkowie Komisji szczegółowo przeanalizowali  i przedyskutowali zawarte w Regulaminie 

informacje. Doszli do następujących wniosków: 

a.  należałoby wydłużyć termin składania wniosków, 

b. zasugerowano, aby uczniom, którzy otrzymają stypendia wręczać dyplomy podczas 

inauguracji roku szkolnego, 

c. zaproponowano, aby absolwentom szkół podstawowych wręczać dyplomy w Urzędzie 

Miasta i Gminy. 

Głos w tej sprawie zabrała też obecna podczas posiedzenia komisji pani Katarzyna Matys. 

Zapytała co z uczniami ze SPE? Dodała, że należałoby o nich też wspomnieć w Regulaminie. 

Po dyskusji członkowie komisji nanieśli zmiany do Regulaminu. Projekt zostanie 

przedstawiony pani Burmistrz i będzie zaopiniowany podczas sesji Rady Miejskiej. 

Proponowane zmiany: 

a. w załączniku nr 1 Uchwały Nr XXXIII.335.2023 Rady Miejskiej z 9 maja 2023r. 

wykreślony zostaje podpunkt 3 w punkcie 6, 

b.  w załączniku nr 2 Uchwały Nr XXXIII.335.2023 Rady Miejskiej z 9 maja 2023r.: 

- § 3.1, punkt 1 – zmienia się średnią ocen na 5,5; 

- § 5. 1, otrzymuje brzmienie: Wniosek o przyznanie stypendium może złożyć 

dyrektor szkoły, rodzic/opiekun prawny ucznia oraz wychowawca klasy;  



- § 5.2, otrzymuje brzmienie: Wniosek o przyznanie stypendium, którego  wzór 

stanowi załącznik do niniejszego Regulaminu składa się po zakończeniu zajęć 

dydaktyczno – wychowawczych w szkołach , w terminie do 30 lipca każdego roku; 

- § 5.7, otrzymuje brzmienie: Decyzję o przyznaniu stypendium podejmuje Burmistrz 

Pełczyc do 31 sierpnia każdego roku; 

-  § 7.1, otrzymuje brzmienie: Stypendium jest wypłacane jednorazowo w postaci 

nagrody pieniężnej wypłacanej w formie przelewu na rachunek bankowy wskazany 

we wniosku do dnia 7 września każdego roku; 

- do § 7 dopisuje się punkt 2 o następującym brzmieniu : Podstawą wysokości 

stypendium jest wskaźnik procentowy liczony od wysokości minimalnego 

wynagrodzenia za pracę określonego w Rozporządzeniu  Rady Ministrów i wynosi:  

  a) 10% dla uczniów klas IV – VI; 

  b) 20 % dla uczniów klas VII – VIII;. 

W związku z powyższym zmianie ulegnie również formularz Wniosku o przyznanie 

stypendium za wyniki w nauce ( Załącznik do Regulaminu). 

 

Ad 3. 

Komisja odniosła się do punktu 6  Regulaminu świadczenia  usług transportowych DOOR – 

TO – DOOR w gminie Pełczyce. Zebrani doszli do wniosku, że nie są władni zmieniać 

Regulaminu ani podejmować wiążących decyzji w w/w sprawie. Przewodniczący komisji 

zobligowany został do spotkania się z dyrektorem CUW w celu umówienia z nim spotkania 

na kolejnym  posiedzeniu Komisji. Ustalenia zostaną przekazane członkom. 

 

Ad 4. 

Jako pierwsza głos zabrała kol. Beata Kwaśna, która poinformowała członków Komisji o 

cięciach budżetowych w szkołach obsługiwanych przez Gminę Pełczyce. Cięcia te dotyczą 

zmniejszenia liczby godzin zajęć dydaktyczno – wyrównawczych dla uczniów klas I – III.   

Od września nie będą też prowadzone niektóre zajęcia pozalekcyjne (np. koła zainteresowań). 

Poruszono temat Audytu, który został przeprowadzony w placówkach oświatowych 

obsługiwanych przez Gminę Pełczyce. W związku z tym pani Matys zadała pytanie, gdzie 

można znaleźć ten Audyt. W odpowiedzi usłyszała, że jest on dostępny u każdego dyrektora 

placówki oświatowej.                                                                                                                                      

Pani Angelika Kaźmierczak – Ginowicz  poruszyła sprawę korzystania  ze świetlicy przez 

dzieci ze szkoły podstawowej w Pełczycach. Do świetlicy zapisanych jest więcej  dzieci  niż 

określają to przepisy – limit na jednego nauczyciela 25 – na które przypada jeden opiekun. 

Nie ma perspektyw na to, aby zatrudniony był jeszcze jeden opiekun. Wszelkie próby 

rozmowy z dyrekcją nie przyniosły oczekiwanych rezultatów. Od 16 września szkoła zatrudni 

nauczyciela na ½ etatu, ale nie będzie on wspomagał kierownika świetlicy. Pani Angelika 

oczekuje od Komisji poruszenia tej sprawy na większym forum. Zasugerowano, aby wystąpić 



do dyrekcji Szkoły Podstawowej w Pełczycach w formie  pisemnej z zapytaniem o celowość 

zaistniałej sytuacji: czy zasadne jest zatrudnianie nowego pracownika i generowanie 

kosztów? Czy nie rozsądniej byłoby rozdzielić te godziny na nauczycieli pracujących                       

w placówce?  Podsumowując, pan Marek Sowiński zaproponował złożenie pisemnego 

wniosku w powyższej sprawie.  Kolejna sugestia  pani Ginowicz dotyczyła wyrównania szans 

uczniów szkół Gminy Pełczyce na uzyskanie stypendium. Pani Ginowicz zasugerowała, aby   

w Przedmiotowych Zasadach Oceniania uszczegółowić kryteria procentowe na poszczególne 

oceny, które obowiązywałby we wszystkich szkołach. Przewodniczący Komisji zobowiązał 

się wystosować pismo w tej sprawie.                                                                                                             

Pani Barbara Jagiełło też podjęła temat opiekuna świetlicy. Zaznaczyła, że w CUS są 

zatrudnione dwie osoby w świetlicy terapeutycznej. Zasugerowała, aby podjąć rozmowy                           

z dyrektorem CUS w sprawie oddelegowania jednej z pracownic do świetlicy w szkole   

podstawowej w Pełczycach   w  godzinach, kiedy jest zbyt liczna grupa dzieci.  

Przewodniczący Komisji, Michał Olejnik zaproponował, aby powrócić do wyjazdowych 

posiedzeń Komisji, w których uczestniczyliby dyrektorzy (kierownicy) placówek z terenu 

Gminy i osoby zainteresowane tematyką posiedzeń. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała  

Beata Kwaśna  

 


